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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Upravni odjel za socijalnu skrb, zdravstvenu zaštitu i demografiju

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-07-02/07-18-60
Split. 13. lipnja 2018. godine

ODGOVOR NA VIJEČNIČKO PITANJE

VIJEČNIČKO PITANJE

KRISTINA VIDAN, vijećnica u Gradskom vijeću Grada Splita na 11.sjednici Gradskog vijeća
Grada Splita, održanoj 26.travnja 2018. godine, postavila je

PITANJE

.Molim vas obrazloženje svake od stavki Programa za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu na
način da je vidljivo na koje aktivnosti, kome i kako će sredstva biti raspoređena. Postojeći
program nedovoljno transparentno objašnjava pojedine stavke te nama kao vijećnicima
oduzima mogućnost procjene hoće li se ciljevi, navedeni kao stavke, doista i postići
predloženim programom~.

Na postavljeno vijećničko pitanje KLASA: 023-01/18-01109. URBROJ: 2161/01-09-02/05-16-
26, od 26.travnja 2018.godine. ovlaštena pročelnica Upravnog tijela daje slijedeći

ODGOVOR

Poštovana, isto pitanje ste bili postavili na sjednici Gradskog vijeća u prosincu 2017. godine i
tada sam Vam pokušala dati odgovor. Pretpostavljam da Vas zbunjuje riječ nprogram" jer kad
bi taj dokument zaista bio "program~ u najčešćem značenju riječi "program", sadržavao bi
sve ono što Vas zanima. Međutim "Program socijalne skrbi i zdravstvene zaštite~ je
dokument, pogrešno izabranog naziva, koji sadrži proračunske stavke ovog Upravnog tijela,
odnosno to je .proračun Upravnog odjela za socijalnu u skrb i zdravstvenu zaštitu". a ne
program u užem značenju te riječi, j kao takav je dio proračuna Grada. Sve proračunske
stavke tog dokumenta temelje se na Odluci o socijalnoj skrbi koja je pravi program rada ovog
Odjela. To znači ako Vas zanima npr. prva proračunska stavka "sufinanciranje cijene
programa jasIicaIvrtića" koja iznosi 1.360.000,00 kuna, otvorit ćete Odluku i u člancima 9. j



10. pročitati da se može ostvariti povlaštena cijena vrtića/jaslica ili da se mogu sufinancirati
cijene pedagoških programa. U navedeni člancima pronaći ćete odredbe kojima se utvrđuju
korisnici, uvjeti, postupak i iznosi sufinanciranja odnosno povlaštene cijene. Dakle, Odluka o
socijalnoj skrbi je program, a Program socijalne skrbi i zdravstvene zaštite predstavlja
proračun kojim se utvrđuje koliko će Grad odvojiti sredstava za pojedinu mjeru koja je
definirana Odlukom/programom. Vjerujem da se slažete sa mnom da bi bilo zaista suvišno uz
~program/proračun" ponovno navoditi iste podatke koji se jednostavno mogu vrlo detaljno
pročitati u Odluci o socijalnoj skrbi. Postoji i treci, vrlo važan dokument koji objedinjuje
"proračun/program" i wodluku" i sadrži sve ono što Vas zanima, a zove se "Izvršenje programa
socijalne skrbi i zdravstvene zaštitew. Taj dokument ćete dobiti na slijedećoj sjednici Vijeća i u
njemu ćete pronaći vrlo transparentna objašnjena za potrošena sredstva sa svih proračunskih
stavki.

Sva tri navedena dokumenta predstavljaju temelj rada ovog Upravnog tijela, "Odlukom" se
utvrđuje program rada tijela, "programom" se navode sredstva kojima će se financirati
programi i mjere iz Odluke, a wizvršenjem programa" se detaljno opisuje kako i koliko je
sredstava potrošeno postupajući sukladno .Odluciw i korištenjem sredstava koja su
predviđena nProgramom".

Nadam se da sam ovaj put bila uspješnija u odgovaranju na Vaše pitanJe, uz napomenu da
predstavljanje rada Odjela s ovako koncipiranim dokumentima traje od ranih devedesetih
godina, takav način rada sam i ja naslijedila i što je najvažnije u različitim sazivima Gradskog
vijeća nikada nije bilo primjedbi na forme i obuhvate dokumenata.

DOSTAVITI:

1. Gradonačelniku, ovdje,
2. Kristini Vidan,
3. Arhivi, ovdje
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Ured grada
Odsjek za rad Gradskog vijeća

KLASA: 023-01117-01115
URBROJ: 2181101-1111-18-29
Split, 13. lipnja 2018. godine

Temeljem članka 18. stavka 4. Poslovnika Gradskoga vijeća, ANTE BRADARIĆ ŠLJUJO,
vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita, dana 06.ožujka 2018. godine, posredstvom
predsjednika Gradskoga vijeća, postavio je slijedeće:

VIJEĆNiČKO PITANJE

~Na prijedlog proračuna za 2018. godinu klub vijećnika MOST nezavisnih l:sta predložio je
sljedeći amandman:
nVrgoračka ulica se nalazi na krajnjem istoku grada Splita na granici sa Stobrečom kao dio
kotara Žnjan. Duljina ulice je u rasponu između 600 - 700 metara. Ulica u sadašnjem stanju
ne ispunjava osnovne uvjete gradske ceste te otežava kretanje samih građana toga dijela
kotara. Veliki dio ulice je samo betoniran prije mnogo godina te je s vremenom došlo do
puknuća betona te nastajanja mnogih rupa, a ostali dio ulice je zapravo makadam. Također u
toj ulici se nalazi starački doma te je svaka vožnja u sanitetskom vozilu zapravo
umirovljenicima noćna mora s obzirom na stanje ceste."
Amandman je odbijen uz obrazloženje da će se u što skorijem vremenu pristupiti rješavanju
problema, ali nažalost započeo je mjesec ožujak te se u saniranje navedene ceste još nije
krenulo.
Molim Vas da mi odgovorite u kojem roku planirate sanirati ovu cestu koja je zaista u jako
lošem stanju. ~
Na gornje pitanje Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, redarstvo i mjesnu
samoupravu, daje slijedeći

ODGOVOR
U tijeku tekuće 2018 godine ovaj Upravni odjel na Vrgoračkoj ulici će samo raditi

sanaciju udarnih rupa i ulegnuća koji bi mogli predstavljati opasnost za sudionike u prometu.
Navedeno smo posljednji put radili u veljači 2018 godine.
Sveobuhvatna sanacija postojeće ceste Vrgoračke ulice podrazumijeva izradu projektne
dokumentacije te trošak od minimalno procijenjenih 9 < , što u ovoj godini nemamo
planirana sredstva, a što je vidljivo i iz Programa o :ay.~.wU(~~:.građevinskog
zemljišta za 2018 godinu. ,£;,;.-:.,." S:~1i ":-:-r:/'

~
7'~~'~.8a. '~dipl.ing ...;I.' ~ _.

DOSTAVITI ~ .,', ~.... . ~
: } ':'J~~~f'\-<-:.;fiJ'

1, Gradonačelniku, ovdJ'e- radi odgovora <,+"'" '1'..• ., .~.~.,' ~""~'D 0, I " ~
2. Anti Bradariću Šljuji, elektroničkom dostavom ~A:nt\':>'f.

3. Arhivi, ovdje
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Ured grada
Odsjek za rad Gradskog vijeća

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-11/1-18-62
Split, 13. lipnja 2018. godine

VIJEĆNIĆKO PITANJE
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KRISTINA VIDAN, vijećnica u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavila je

P I T A NJ E

~Obzirom da je u proračunu za 2018. godinu predviđeno 300.000 kuna za povećanje
pristupačnosti osobama s invaliditetom, u razdjelu 004 UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNO
GOSPODARSTVO I REDARSTVO, možete li me izvijestiti o planiranim ciljevima za 2018. i
dosad provedenim aktivnostima na njihovom ostvarenju?"

Na gornje pitanje Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, redarstvo imjesnu samoupravu
donosi slijedeći;

ODGOVOR

U periodu od prosinca 2017 do travnja 2018 u cilju povećanja pristupačnosti osobama s
invaliditetom izvedeni su slijedeći radovi:

Postavljanje zvučnih signalizatora za slijepe i slabovidne osobe
15 komada u ukupnom iznosu od 156.000,00 kn

Izrada invalidskih rampa
13 komada u ukupnom iznosu od 35.587,50 kn

Obilježavanje parkirališnih mjesta za osobe sa invaliditetom, H 56
95,35 mZ u ukupnom iznosu od 11.680,38 kn

Ukupno je do sada utrošeno 203.267,88 kn.



U nastavku ove proračunske godine planiramo u prvom redu izvoditi radove na izradi
invalidskih rampa i obilježavanju. osiguravanju, parkirališnih mjesta za osobe sa
invaliditetom.

ik
" dipl. ing.

DOSTAVITI:
1. Gradonačelniku, ovdje - radi odgovora
2.Kristini Vidan, elektroničkom dostavom
3. Arhivi, ovdje



REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA žUPANIJA
GRAD SPLIT
Ured grada
Odsjek za rad Gradskog vijeća

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-11/1-18-61
Split, 13. lipnja 2018. godine

VIJEĆNIĆKO PITANJE

NATALIJA TAFRA BAZINA, vijećnica u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici
Gradskoga vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavila je

DOPUNSKO PITANJE

"Na moje vijećničko pitanje s 9. sjednice o budućnosti korištenja i uređenja zemljišta na
području gradskog kotara Trstenik, sjeverno (kat. čestice 7864/29, 7864/32 i 7864n1) i južno
(dio kat. čestice 7900/1) od Ulice Dinka Šimunovića, a koje se koristi kao parking iako nije
uređeno, nije asfaltirano i nije označeno, dobila sam odgovore koji neće zadovoljiti građane,
a naročito vlasnike stanova koji koriste navedeni prostor.
Gosp. Bartulić, direktor tvrtke .Split parking" d.o.o. mi je odgovorio kako na navedenom
podrućju sjeverno i južno od Ulice Dinka Šimunovića nije moguće graditi garažu (postoji DPU
koji ne predviđa samostojeću garažu) već se ista planira graditi na lokaciji istočno od
Poliklinike Kalajžić, nakon što se riješe imovinsko pravni odnosi. Dakle, sad znamo lokaciju
predviđene garaže, ali opet nemamo niti približnu informaciju kada će započeti gradnja iste.
Ovdje ističem kako ju DPU ne predviđa, ali ju niti ne zabranjuje. Nije se očitovao što je
poduzeto u rješavanju imovinsko - pravnih odnosa.
Gosp. Babić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo. redarstvo i mjesnu
samoupravu odgovorio je na vijećničko pitanje kako slijedi: ~Izgradnja asfaltiranog parkirališta
mogla bi se napraviti samo na temelju ishođenog akta za gradnju te u skladu sa važećom
prostorno planskom dokumentacijom, baš kao i gradnja garaže. Međutim, u programu rada
Službe za izgradnju i upravljanje razvojnim projektima nije planirana izgradnja asfaltiranog
parkirališta iii izgradnja garaže. Također je odgovorio da kroz djelatnosti svog Odsjeka
održava postojeću komunalnu infrastrukturu, te da će u tom smislu izvršiti nasipanje,
ravnanje i valjanje neasfaltiranih površina jalovi nom".
U ime građana ovog dijela Trstenika molim gosp. Babića da mi odgovori kada će izdati
zahtjev za izvršenjem tih radova na sjevernom, a pogotovo na zemljištu južno od Ulice Dinka
Šimunovića (dio kat. čestice 7900/1).

-2 -

Ovim putem (također i službenim obrascem uz priloženu upravnu pristojbu od 40 kn),
temeljem članka 36. Zakona o prostornom uređenju (NN br 153/13), tražim od Upravnog



odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo lokacijsku informaciju za sve gore navedene
katastarske čestice. Naime, prema važećem GUP.u Grada Splita, čl. 33 propisan je
minimalan broj parkirališnih mjesta po jedinici brutto razvijene površine (2 PM/l OO m~)za
nove zgrade, odnosno za rekonstrukciju postojećih. Očigledno je da postojeći dio Trstenika
taj propis niti približno ne zadovoljava. Stoga je potrebno što skorije pokrenuti javnu nabavu
za izradu projektne dokumentacije za ishođenje građevinske dozvole, ishoditi građevinsku
dozvolu kako bi se realizirao uređeni promet u mirovanju. Naravno, najprije je potrebno, na
što ovom prigodom apeliram, uvrstiti predloženi plan u financijski proračun Grada Splita."

Na navedeno Vijećničko pitanje Upravni odjel za komunalno gospodarstvo, redarstvo i
mjesnu samoupravu, daje slijedeći;

ODGOVOR

Ovaj Upravni odjel izdao je nalog tvrlGi Cestal d.o.o. za nasiparIje jalovinom navedenih
površina te njihovo valjanje i zbijanje. U tom smislu isto je i izvršeno u svibnju ove godine. Do
rješavanja imovinsko pravnih odnosa ovaj Upravni odjel ne može izvodite druge radove
trajnog privođenja svrsi navedenog zemljišta u smislu izgradnje parkirališta ( asfaltiranje i sL).

DOSTAVITI:
1. Gradonačelniku, ovdje - radi odgovora
2.Nataliji Tafri Bazini, elektroničkom dostavom
3. Arhivi, ovdje
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
GRADSKO VIJEĆE

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-09-02/05-18-30
Split, 26. travnja 2018. godine

VIJEĆNIĆKO PITANJE

RENATO ĆUPIC, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, uputio je

PRIJEDLOG

n Kako je najavljeno, pokrenuta je izrada projektne dokumentacije za proširenje
Sjeverne luke. Idejnim rješenjem predviđena je izgradnja lučke infrastrukture odnosno
izgradnja vezova za prihvat rc-fa brodova, u svrhu prebacivanja domaćeg i međunarodnog
teretnog prometa jz Gradske luke u sjevernu fuku na predjelu Stinice.

Predlažem da izvedena infrastruktura omogući i prihvat minimalno dva velika kruzera,
obzirom da je Sjeverna luka zaštićena, odnosno nije podložna vremenskim djelovanjima kao
vanjski vezovi u Gradskoj luci. Pristajanje bi bilo moguće kroz veći dio godine i po
nepovoljnijim vremenskim uvjetima. Projekt treba biti usklađen s važećim GUP.om Grada
Splita, Prostornim planom Županije, Strategijom Prometnog razvoja RH, Nacionalnim planom
razvoja luka od osobitoga (međunarodnoga) gospodarskog interesa za Republiku Hrvatsku
te ostalim ključnim dokumentima.~

DOSTAVITI:

1. Gradonačelniku, ovdje - radi odgovora
2.Renatu Gupiću, elektroničkom dostavom
3. Arhivi, ovdje



REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Upravni odjel za prostorno planiranje, uređenje j zaštitu okoliša
KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-19-01/07-18-50
Split, 29. svibnja 2018. godine

VIJEĆNiČKO PITANJE

RENATO ĆUPIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, uputio je

PRIJEDLOG

~ Kako je najavljeno, pokrenuta je izrada projektne dokumentacije za proširenje
Sjeverne luke. Idejnim rješenjem predviđena je izgradnja lučke infrastrukture odnosno
izgradnja vezova za prihvat rO-fO brodova, u svrhu prebacivanja domaćeg i međunarodnog
teretnog prometa iz Gradske luke u sjevernu luku na predjelu Slinice.

Predlažem da izvedena infrastruktura omogući i prihvat minimalno dva velika kruzera,
obzirom da je Sjeverna luka zaštićena, odnosno nije podložna vremenskim djelovanjima kao
vanjski vezovi u Gradskoj lucL Pristajanje bi bilo moguće kroz veći dio godine i po
nepovoljnijim vremenskim uvjetima. Projekt treba biti usklađen s važećim GUP-om Grada
Splita, Prostornim planom Lupanije, Strategijom Prometnog razvoja RH, Nacionalnim planom
razvoja luka od osobitoga (međunarodnoga) gospodarskog interesa za Republiku Hrvatsku
te ostalim ključnim dokumentima."

Na navedeni prijedlog daje se slijedeći

ODGOVOR

Upravni odjel za prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša nije do danas zaprimio
nikakav zahtjev Iprojektnu dokumentaciju za izgradnju lučke infrastrukture odnosno izgradnju
vezova za prihvat RD-RD brodova u svrhu prebacivanja domaćeg i međunarodnog teretnog
prometa iz Gradske luke u Sjevernu luku na predjelu Stinica.

GUP-om Splita propisano je da se u akvatoriju Sjeverne luke, odnosno lučkom području,
omogućava gradnja sadržaja za prijem brodova i trajekata u putničkom prometu. Nismo u
saznanju da li je investitor predmetnog zahvata isto planirao.

OVLAŠTENA PROČELNICA

Branka , i .ing.arh.
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Služba za izgradnju i upravljanje razvojnim projektima

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-16-01/06-18-56
Split, 11. lipnja 2018. godine

VIJEĆNIĆKO PITANJE

RENATO ČUPIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE
"Molimo vas na uvid Plan i odgovor o nastavku sanacije Karepovca folijom. U svijetu se

ove sanacije rade vrlo kvalitetnom folijom na kojoj je moguća i sadnja stabala s plitkim
korijenjem te manji objekti. Uglavnom te zone postaju sportske i rekreacijske, na neki način
vraća se prirodi j društvu ono što im je godinama oduzeto. Karepovac je površine 260.000 m2
što odgovara površini 52 nogometna igrališta te bi takvim uređenjem Grad Split konačno mogao
sebe promovirati kao Grad sporta. Primjeri iz svijeta: Hong Kong (13 takvih sanacija), Seul, New
York - Fresh kills, Cork, Kilbary park, Tel Aviv, MOnchen - brdo kraj Allianz arene, FrČlttmaning i
drugo odlagalište kod aerodroma, Trashmore, Singapur, San Francisco, Flushing Meadows ...

Karepovac može postati veliki kamp nogometa, ragbija, bejzbola, hokeja na travi, biciklističkih i
bmx staza, skate parka, golfa ... Samim time širima turističku ponudu. Aleksandra Čilić,
inspektorica Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost na tematskoj je sjednici
odgovorila kako je moguće, samo projektant i Grad moraju isto uključiti u nacrte i svoje planove.
Hoće li Grad krenuti u ovom pravcu i inzistirati na takvom planiranju?"

Na postavljeno vijećničko pitanje daje se slijedeći

ODGOVOR

Sanacija se odvija temeljem glavnog projekta koji je sastavni dio dozvole za gradnju i
izvedbenog projekta.
Svi detalji vezano za završni sloj su sadržani u projektima, a isti su dostupni na web stranicama
Grada Splita.

Pročelnik

DOSTAVITI:
1. Gradonačelniku, ovdje - radi odgovora
2. Renatu Čupiću, elektroničkom dostavom
3. Arhivi, ovdje

Jurica Vojnović dipl.i~.građ,

~1'\M)~'G
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLlTSKO-OALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Ured grada
Odsjek za rad Gradskog vijeća

KLASA: 023-01118-01/09
URBROJ: 2181/01-11-02/20-18-48
Split, 24. svibnja 2018. godine

VIJEĆNiČKO PITANJE
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RENATO ĆUPIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE

M Kako Grad rezervaciju parkirnih mjesta prebacuje na tvrtku "Split parking", molim
vas da mi dostavite proceduru donošenja j objave pojedinih odluka te link na mrežnu stranicu
na kojoj bi se mogle vidjeti te odluke.

Obzirom na važnost odluke, hoće li se ista objavljivati na posebnoj podstranici na mrežnoj
stranici Grada? Također vas molim kriterije i cijene povlaštenih parkirnih mjesta. Predlažem
da se cijene odrede prema poslovanju pojedinog korisnika jer smatram kako hotelski
smještaj, u centru grada, ne može imati tako niske cijene kao što su do sada bile. Molim vas i
plan za isto. Jednako tako, razmišlja li se o snižavanju/povećanju cijena prema tržišnoj
potražnji u određenim garažama? Šteta je da su garažne prazne ako je tome razlog samo
visoka cijena jer u tom slučaju, tvrtka ima gubitak."

ODGOVOR

Na temelju članaka 35. j 36. Odluke o javnim parkiralištima na području Grada Splita
(.Službeni glasnik Grada Splita. broj 2/96, 1100, 21/01, 33/03, 28/05, 26/06, 33/09, 6/10 -
pročišćeni tekst, 24/10 i 13/12) dana 13. travnja 2018. godine donesen je Zaključak
o određivanju povlaštene naknade i davanju ovlaštenja "SPLIT PARKINGU" d.o.o. Split za
sklapanje ugovora o rezeIVaciji parkirališnih mjesta u središnjem dijelu Grada Splita za rad
hotela.
Navedeni Zaključak, kako mu i naziv kaže, regulira rezeIVirana parking mjesta isključivo za
potrebe rada hotela i isključivo u središnjem dijelu Grada (I i II Zona) u kojem i postoji najveći
problem nedostatka parkirališnih mjesta a bez kojih hoteli općenito ne bi mogli obavljati svoje
redovnu djelatnost.
Cijena je određena Zaključkom u iznosu od 400,00 kuna za JI Zonu te 800,00 kuna za l Zonu
kao što je to bilo i do sada.

Dodatne kriterije će pravilnikom ustanoviti Split parking d.o.o. kao upravitelj parkirališta.
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Međusobni odnosi se uređuju ugovorom, kao i do sada, osim što će ugovore s korisnicima
sklapati Split parking d.o.o ..
Za svako parkirno mjesto, Grad Split će izdavati prometnu suglasnost, ukoliko ista vec nije
izdana, prije nego Split parking d.o.o. s korisnicima sklopi ugovor.

Po pitanju povećanja/snižavanja cijena prema tržišnoj potražnji u pojedinim garažama,
obavještavamo vas da je u planu donošenje nove Odluke o uređenju parkirališta na području
Grada Splita u jesen 2018. godine kojom će se urediti i pitanje donošenja novih zaključaka o
cijenama u skladu s potrebama tržišta i isplativosti.

JELA
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Upravni odjel za prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša
KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-19-01/07-18-49
Split, 29. svibnja 2018. godine

VIJEĆNiČKO PITANJE

RENATO ĆUPIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE

M Ljubazno vas molim informaciju u kojoj je fazi ~ešavanja projektna dokumentacija za
lučicu na Orišcu, koju je pokrenula Županija?U

Na postavljeno vijećničko pitanje daje se slijedeći

ODGOVOR

Upravni odjel za prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša nema nikakve informacije u
kojoj je fazi rješavanje projektne dokumentacije za lučicu na Orišcu koju je pokrenula
Lupanija.
Nastavno na traženo iznosimo da PPUG Splita nije planirana lučica na Orišcu.

OVLAŠTENA PROČELNICA



REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Upravni odjel za prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša
KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-19-02/01-18-57
Split, 12. lipnja 2018. 90dine

VIJEĆNiČKO PITANJE

11~IIJII111~~II~III~II~~I~III~11

RENATO ĆUPIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga vijeća
Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE

.Kada će biti raspisan urbanistićko.arhitektonski naljeta; za Kaštelet i kada će se raditi UPU
za sve plaže na Marjanu, kako bi dobili uredne plaže po uzoru na plan za Žnjanski plato?M

Na postavljeno vijećničko pilanje daje se slijedeći

ODGOVOR

Grad Split će dogovorno sa svim nadležnim tijelima u dogledno vrijeme razmotriti rješavanje
tog problema.

PROČELNICA PO OVLAŠTENJU



•

REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Upravni odjel z a prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša
KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-19-02/01-18-58
Split,12. lipnja2018. 90dine

VIJECNICKO PITANJE

111~11!1111111~11~[~~111~11~111~~11

RENATO ĆUPIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

DOPUNSKO PITANJE

"Kada se planira pokrenuti procedura izrade novog GUP-a Grada Splita? lli planirate
nastaviti sa starom Jošom praksom izmjena i dopuna? Obzirom da su za izradu potrebni
detaljna analiza i planiranje, molim vas da nas izvijestite o hodogramu ako postoji za OVU

godinu."

Na postavljeno vijećničko pitanje daje se slijedeći

ODGOVOR

Prema našim saznanjima u dogledno vrijeme će se razmatrati Izmjene i dopune GUP~a.

OVLAŠTENA PROČELNICA

Brank"ĆlJj a:.in9.arh.
,
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Upravni odjel za prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša
KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-19-02/03-18-54
Split, 7. lipnja 2018. godine

VIJEĆNIĆKO PITANJE

Sani Mardešić, vijećnik u Gradskom vIJecu Grada Splita , na 11. sjednici
Gradskog vijeća Grada Splita ,održanoj 26. travnja 2018. godine postavio je

PITANJE

~Jedna od najvećih promjena koje se događaju u prometu je prelazak pogona vozila s fosilnih
goriva na električnu energiju. Upoznat sam kako je HEP OOS .Elektodalmacija" već više
puta tražio od Grada da se pronađe više lokacija za električne punionice za automobile. Pri
tome HEP aDS nije uvjetovao lokaciju, bilo koja lokacija koju grad odredi je izvediva za
izgradnju.

Pitanje:

Ima li Grad u svojim planovima izgradnju električnih punionica za automobile, ako ima, kada
će HEP aDS Elektrodaimaciji dostaviti točne lokacije za izgradnju istih? Ako ne, ima li
namjeru uvrstiti ih u plan izgradnje i kada će to napraviti?
Broj električnih automobila u svijetu se povećava ekstremno brzo. Obzirom da uopće ne
zagađuju zrak, mislim kako bi grad trebao stvoriti uvjete za prometovanje istih tako da odredi
lokacije za punionice.~
Na postavljeno pitanje daje se slijedeći

ODGOVOR

Generalnim urbanističkim planom Splita nisu određene lokacija punionica za električna
vozila.
U Upravnom odjelu za prostorno planiranje, uređenje i zaštitu okoliša za vrijeme izrade
GUP-a, kao njegovih izmjena i dopuna, od strane HEP aDS Elektrodalmacija nije dostavljen
niti jedan zahtjev kojim traže određivanja lokacija za električne punionice za vozila.
Nastavno na izneseno nismo u saznanju na što je HEP konkretno mislio, ali napominjemo da
se prema Pravilniku o jednostavnim i drugim građevinama i radovima ("Narodne novine~ broj
112/17 i 34/18), osim ako je to zabranjeno prostornim planom ili na drugi način protivno
prostornom planu, mogu bez građevinske dozvole, a u skladu s glavnim projektom izvoditi
radovi na postojećoj građevini, odnosno njezinoj građevnoj čestici kojim se postavlja oprema
namijenjena punjenju elektromotornih vozila, bez ili s pripadajućom nadstrešnicom na kojoj
su fotonaponski moduli za proizvodnju električne energije za punjenje vozila.
Ukoliko HEP želi postavljati električne punionica za automobile kao infrastrukturne prometne
građevina, po GUP.u je to moguće, temeljem Odredbi za provođenje; . i to propisuje članak



,

31. da se na površinama infrastrukturnih sustava namijenjenih prometu mogu se graditi i
uređivati građevine, instalacije i uređaji za cestovni promet. Člankom 18. određuje se da se
manje infrastrukturne građevine mogu graditi j u zonama drugih namjena u skladu s
tehnološkim potrebama i propisima, na način da ne narušavaju prostorne i ekološke
vrijednosti okruženja.

Vezano na prethodno izneseno, punionice za električna vozila moguće je planirali uz
odgovarajuće prometne i energetske uvjete, mjere zaštila okoliša u odnosu na kontaktnu
namjenu prostora.

PROČELNICA PO OVLAŠTENJU

, dipl.ing.arh.

/JJJ{jA;



REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Služba za gospodarenje gradskom imovinom

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-12-18-51
Split, 29. svibnja 2018. 90dine

VIJEĆNiČKO PITANJE

JAKOV PRKIC, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici Gradskoga
vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE

"Nedavno je objavljeno kako će Grad Split od države dobiti hotel za samce u
Vukovarskoj ulici.

U hotelu koji je nekoć bio vlasništvo "Brodosplita" žive brojni korisnici smještaja.
Kakvi su planovi Grada s tom nekretninom?
Hoće li se ona prodati?"

ODGOVOR

Na sjednici Vlade Republike Hrvatske održanoj 4. svibnja 201a. godine u Splitu
donesena je, između ostalog, Odluka o darovanju nekretnine u k.o. Split Gradu Splitu, u
naravi zgrada - hotel za samce u Vukovarskoj ulici.

Nevedenu nekretninu Grad Split nema namjeru prodavati.
Korisnike smještaja u zgradi ~ hotelu za samce u Vukovarskoj ulici Grad Split

namjerava pozvati radi reguliranja međusobnih odnosa.

OVLAŠTjN,!,~OĆELNIK

Ivan~~

DOSTAVITI:
1. Gradonačelniku, ovjde - radi odgovora
2. Jakovu Prkiću, elektroničkom poštom
3. Arhivi ovdje



REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Služba za gospodarenje gradskom imovinom

KLASA: 023-01118-01109
URBROJ: 2181/01-14-02/02-18-55
Split, 8. lipnja 2018. godine

VIJEĆNiČKO PITANJE

BRANIMIR URLIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici
Gradskoga vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE

" Prije godinu dana u javnosti su se pojavile informacije potvrđene i od strane
gradskih službi da prostor Kina "Bačvice", u vlasništvu Grada Splita, bivši najmoprimac tvrtka
"Ekran" koristi bez pravovaljane odluke. Tada je najavljeno kako će Grad pokrenuti postupke
rješavanja ove situacije u smislu uvođenja Grada u posjed ili ~ešavanja odnosa s
navedenom tvrtkom.

Što je dosad napravljeno kako bi se navedena nekretnina koristila u skladu sa
zakonom i pažnjom dobrog gospodara?"

ODGOVOR

Sporazumom između Grada Splita i Ekrana regulirano je korištenje nekretnine
(zemljište na Bačvicama - Ljetno kino), a koji je istekao dana 15. rujna 2017.godine.

Grad Split je Zaključkom, KLASA: 612-01118-01/44, URBROJ: 2181/01-09-01/06-18-3
od 25. svibnja 2018.godine prostor i zemljište zvano Ljetno kino Bačvice dao na upravljanje
Centru za kulturu i cjeloživotno obrazovanje Zlatna vrata, a na vremensko razdoblje od
godinu dana.

OVLAŠTENI PROČELNIK:

JN
Ivan Leko

DOSTAVITI:
1. Gradonačelniku, ovdje - radi odgovora
2. Branimiru Urliću, elektroničkom dostavom
3. Arhivi, ovdje
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Služba za gospodarenje gradskom imovinom

KLASA: 023-01118-01109
URBROJ: 2181/01-12-02/03-18-53
Split, 7. lipnja 2018. godine

VIJEĆNIĆKO PITANJE

MARIJANA PULJAK, vijećnica u Gradskom vijeću Grada Splita na 11. sjednici
Gradskoga vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavila je

PITANJE

" Na stranicama grada može se pronaći spisak svih stanova kojima gospodari grad
Split, njih 586, s adresom i kvadraturom stana. Molim da nam se dostavi i ažurira na
stranicama grada popis sa statusom svakog pojedinog stana, je li dan na korištenje, odnosno
je li u najmu, broj ugovora i do kada ugovor vrijedi.

Sukladno Pravilniku o davanju stanova u najam kada je posljednji put objavljen javni natječaj
za dodjelu stanova te kada će se objaviti novi natječaj? Koliko stanova je dodijeljeno putem
javnih natječaja, a koliko direktnom dodjelom Povjerenstva za davanje stanova u najam?~

ODGOVOR

Pri kraju je postupak ažuriranje popisa stanova kojima gospodari Grad Split i koji će
biti dostupan na stranicama Grada s naznakom: adrese stana, površine stana, oznake
vlasništva( grad, nacionalizacija, konfiskacija), da li je stan uknjižen, s rokom ugovora i
osnovom korištenja označenom brojevima na slijedeći način:

1. Najam bez ugovora (ex nositelj stanarskog prava)
2. Korištenje bez pravnog osnova
3. Ugovor prema odredbama Zakona o pravima hrvatskih branitelja
4. Ugovor na određeno vrijeme
5. Vlasnici u posjedu stana (,postupak povrata)
6. Privremeno korištenje (priprema)
7. Ugovor o najmu na neodređeno vrijeme
8. Postupak rješavanja stambenog pitanja
9. Kadrovski stanovi
10. Privremeno korištenje, socijala
11. Socijala( Ugovori temeljem liste reda prvenstva)
13. Ugovor o zaštićenom najmu



14.Priprema do ~ešavanja na drugi način (trasa "Zaobilaznica II)
15.0stali gradski privremeni
16.Čuvanje stana

Što se tiče javnog Natječaja za davanje u najam stanova socijalno ugroženim
građanima Grada Splita, zadnji natječaj objavljen je 28.12.2011. godine., zahtjevi su prikupljeni,
obrađeni, napravljen je prijedlog Liste reda prvenstva ali usprkos obavljenoj obradi j inzistiranju
Odsjeka za poslove stanovanja, Lista nije donesena niti su nabavtjani stanovi za socijalu.

Temeljem prethodne liste reda prvenstva od dana 17.12.2004. godine utvrđene po
raspisanom natječaju, dodijeljeno je 138 stanova. Novi natječaj za socijalne stanove bit će
raspisan krajem 2018.god.

O davanju gradskog stana u najam odlučuje Gradonačelnik zaključkom na temelju
prijedloga Povjerenstva. Povjerenstvo za davanje stanova u najam dakle ne dodjeljuje stanove
direktno, već predlaže dodjelu Gradonačelniku, koji donosi zaključak o najmu a sve temeljem
odredbi Pravilnika o davanju stanova u najam.

OVlašten~'~ r čelnik
)'

Ivan'le o

Dostaviti:
1. Gradonačelniku radi odgovora
2. Marijani Puljak - elektroničkom dostavom
3. Arhivi
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REPUBLIKA HRVATSKA
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA
GRAD SPLIT
Služba za gospodarenje gradskom imovinom

KLASA: 023-01/18-01/09
URBROJ: 2181/01-11-02/20-18-59
Split, 12. lipnja 2018. godine

VIJEĆNiČKO PITANJE

TONCI BLAŽEVIĆ, vijećnik u Gradskom vIJecu Grada Splita na 11. sjednici
Gradskoga vijeća Grada Splita, održanoj 26. travnja 2018. godine, postavio je

PITANJE

" HSLS Split je zadnjih godina u više navrata davao prijedloge glede obavljanja prometne
djelatnosti i naplate parkinga na uličnim i vanuličnim parkiralištima. Neki prijedlozi su
prihvaćeni ali većina nije razmatrana na pravi način. Svi prijedlozi su bili na tragu iskustva iz
drugih sredina u RH i vani. S obzirom na stalno povećanje broja turista u Splitu te u želji da
se i nama Splićanima izađe u susret povoljnijom komunalnom uslugom ( kvalitetna i povoljna
usluga građanima je osnovni cilj svake odgovorne gradske administracije) tražimo da
gradske firme analiziraju naše prijedloge uvažavajući povezanost prijevoza i parkinga
pogotovo u širem centru Grada.

-liberalizacijom taksi tržišta cijene taksi prijevoza će biti još pogodnije za korisnike u
Splitu te tražimo analizu našeg prijedloga s početka prošle godine tj. 5 kuna za 20 minuta
autobusom. Očekujemo da se u obzir uzmu iskustva iz Zagreba odakle je ideja i preuzeta

~ predlažemo uvođenje višednevnih karata, Split je već par godina turističko mjesto za
višednevni boravak te mislimo da treba gostima pružiti mogućnost kupovine dnevne ili
višednevne karte. Za 1, 3, 5, 7 dana. Isto je moguće i za sve ostale korisnike javnog
prijevoza.

- Cijena pojedinačne karte za noćnu liniju neka bude jeftinija od pojedinačne dnevne.
Npr: cijena dnevne iznosi 11 kn, a noćna 8 kn.

Pretpostavljamo da ne postoje tehnički problem (u modernoj firmi poput Split parkinga)
za uvođenje polusatne naplate parkinga na parkiralištima u gradu Splitu. Ponavljamo,
komunalna usluga treba biti kvalitetna i što povoljnija za građane. Također, ponavljam
prijedlog o 15 minutnom besplatnom parkingu kod centralnog odjela GKMM (bivša
depadansa). Taj odjel je najveći i ako smo za jačanje čitalačkih navika kod građana
onda im se ovom malom gestom može izaći u susret.

Analizirajmo, uvedimo ili ne uz obrazloženja, pratimo sve pokazatelje nakon uvođenja,
promijenimo ili ukinimo ako treba.~



ODGOVOR

Grad Split zajedno s komunalnim poduzećima već razmatra prijedloge iz vašeg pitanja.
Nakon što se procijeni tržište i isplativost uvođenja jeftinijih karata za javni gradski prijevoz
kao i prijedlog uvođenja besplatnog 15-minutnog parkinga kod centralnog GKMM-a, donijet
će se nove odluke u suradnji s poduzećima ovlaštenima za obavljanje djelatnosti javnog
gradskog prometa i parkinga na području Grada Splita.

p.O. PROŠEI"N~ SLUŽBE
Ivan Leko! ctfP11h'r.
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